
besplatni gradski inFOrMatiVni Mjesečnik

Broj 117 / ožujak 2021. / www.zapresic.hr

Potpisan ugovor  
za sufinanciranje  

sanacije oštećenja  
od potresa crkve  

sv. Petra apostola

Župa sv. petra 
apostola

Župnik vlč. ivan Frkonja

o obnovi  crkve  
i  izgradnji 
boljeg društva

intervju s 
predsjednikom 
GradskoG 
vijeća draGom 
BaGom na kraju 
četveroGodišnjeG 
mandata

“vijećnici 
moraju 
poznavati dušu 
grada i srca 
sugrađana”

PRORAČUN U MALOM

2021.

VODIČ 
ZA 

GRAĐANE

poseBan 
priloG na 

36 stranica
proračun 
u malom



3

Nakladnik:
Grad Zaprešić

Nova ulica 10, Zaprešić
tel. 01/ 3717 555

www.zapresic.hr

Za nakladnika:
Gradonačelnik

Željko Turk

Zamjenici: 
Damir Benčević

Alan Labus

Uređivački kolegij: 
Drago Bago

Miljenko Šoštarić
Sandra Sabol Valenčak

Marija Potočki
Marina Jaman

Alen Zlački
Ružica Žarko

Višnja Poropat Vujnovac
 

Suradnici:
Gordana Funda

Ivana Hotko
Adela Uroić Štefanko

Miroslav Šoštarić
Roko i Jurica Prgin

Glavna urednica:
Jelena Košec

Tisak:
Alka Print d.o.o.

Naklada:
10.000 primjeraka

Kontakt:
tel./fax: 01/ 33 15 120

tel.: 01/ 3717 555

Mail:
urednistvo@zapresic.hr

aktualno2

impressum 
besplatni 

gradski 
inFOrMatiVni 

Mjesečnik

ISSN: 1847-0432

Četverogodišnji  
mandat pri završetku

“Svi koji su 
sudjelovali u radu 

ovog saziva 
Gradskog vijeća 

pokazali su da vole 
svoj grad i hvala im 
na tome!” rekao je 

na kraju sjednice 
gradonačelnik 

Željko Turk

Hrvatski sabor je, na sjednici održanoj 15. prosinca 2020. 
godine, donio Zakon o izmjenama i dopunama Zakona o lo-
kalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi.

Zakonom je utvrđen manji broj članova predstavničkih tijela 
jedinica tako da predstavničko tijelo jedinice s brojem stanovni-
ka između 20 000 i 35 000 ima 19 članova. Također, u gradovima 
koji imaju između 10 000 i 100 000 stanovnika, gradonačelnik 
ima jednog zamjenika koji se bira zajedno s njim na neposrednim 
izborima. Na posljednjoj sjednici Gradskog vijeća usvojene su iz-
mjene i dopune Statuta i Poslovnika Gradskog vijeća Grada Za-
prešića, a manji broj članova predstavničkog i izvršnog tijela gra-
đani će birati već na lokalnim izborima u svibnju.

U izmjene i dopune Statuta uvršten je i novi članak ko-
jim se uređuje objava informacija o trošenju proračun-
skih sredstava na mrežnim stranicama Grada Zaprešića, 
tako da te informacije budu lako dostupne i pretražive te 
objavljene u skladu s odredbama zakona kojim se uređuje 
planiranje, izrada, donošenje i izvršavanje proračuna te 
uputa i drugih akata ministarstva nadležnog za financije.

Za što veću transparentnost Proračuna, Grad već godi-
nama dodatno priprema i tzv. vodič za građane - Proračun 
u malom u kojem možete saznati sve o prihodima i rasho-
dima Grada u jednoj proračunskoj godini.

izMjene i dOpune statuta grada zaprešića

u novom sazivu Gradsko vijeće 
imat će dva vijećnika manje
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povećanje transparentnosti 
gradskog proračuna

12. ožujka održana je posljednja sjednica Gradskog vi-
jeća u ovom mandatu. Od konstituirajuće sjednice, koja 
je održana 14. lipnja 2017., održano je ukupno 29 sjedni-
ca na kojima su vijećnici usvojili više od 150 odluka. 

Među važnijim odlukama u ovom mandatu bile su: Odlu-
ka o pokretanju projekta rekonstrukcije, modernizacije i 
upravljanja sustavom javne rasvjete (projekt Newlight), Od-
luka o pokretanju projekta „Razvoj infrastrukture široko-
pojasnog interneta“ i Odluka o donošenju Strategije pamet-
nog Grada Zaprešića 2021. - 2026. Usvojeni su brojni pro-
grami i financijski dokumenti koji su određivali razvoj 
grada u ovom četverogodišnjem mandatu. U posljednjoj go-
dini tu su i odluke vezane na pomoći u prevladavanju poteš-
koća uzrokovanih epidemijom bolesti COVID-19 i najaktu-
alnije odluke koje se odnose na pomoći sugrađanima stra-
dalima u potresu. 

Predsjednik Gradskog vijeća Drago Bago zahvalio je vijeć-
nicima na odgovornom radu kojim su zasigurno doprinijeli 
razvoju Zaprešića i kvalitetnijem životu naših sugrađana.

„Zahvaljujem na suradnji predsjedniku Gradskog vijeća 
Dragi Bagi, potpredsjednicima Josipu Brajdiću i Danijelu Sai-
ću te svim vijećnicama i vijećnicima koji su podržali brojne 
odluke, davali primjedbe, komentare, a ponekad i kritike. 
Ipak, sve uz dosta tolerancije, što je svakako za primjer nekim 
drugim sredinama. Svi koji su sudjelovali u radu ovog saziva 
Gradskog vijeća pokazali su da vole svoj grad i hvala im na to-
me!“ rekao je na kraju sjednice gradonačelnik Željko Turk.

gradsko 
vijeće usvojilo 
više od 150 
odluka



sugrađani vide da centar izgleda promet-
no sigurno i organizirano, da nema par-
kiranih vozila po nogostupima, da se mo-
že pronaći parkirno mjesto ispred usta-
nova kao što su dom zdravlja, policija, sud 
i sl. Po mome mišljenju to je bila kvalitet-
na odluka, samo previše ispolitizirana. 
A na koje odluke ste najponosniji?

Svakako na odluke koje se tiču pomoći 
sugrađanima uslijed koronakrize. Tu je 
bilo odluka kojima smo pomagali građa-
nima, ali i poslovnim subjektima. Poku-
šali smo ublažiti posljedice koliko god je 
to bilo moguće. Kada djeca nisu išla u vr-
tiće, roditeljske uplate preuzeo je Grad, 
kada su neki morali obustaviti rad, po-
magali smo raznim mjerama, pa čak i 
jednokratnim novčanim potporama. 
Brojni sugrađani našli su se u teškim si-
tuacijama i u prosincu nakon potresa, ali 
mi smo pokazali i dokazali da smo uz 
njih, da su Grad i Gradsko vijeće spremni 
brzo reagirati i donijeti odluke koje di-

rektno utječu na njihove živote.
Koliko se promijenio rad Vijeća s 
obzirom na epidemiju i potres?

Epidemija nas je potaknula na održa-
vanje online sjednica. Iako je time dana 
mogućnost prisustvovanja sjednicama 
onima koji zbog bolesti ne mogu fizički 
nazočiti sjednici, smatram da je uvijek 
bolje uživo razgovarati i razmatrati odre-
đene teme. I potres je promijenio rad 
Gradskog vijeća pa tako posljednje dvije 
sjednice nismo mogli održati u našoj 
gradskog vijećnici. Jedna sjednica je odr-
žana u Vršilnici, a druga na Veleučilištu 
Baltazar. Ipak Gradskom vijeću je mjesto 
u gradskoj vijećnici i nadam se da će vi-

jećnici novog saziva ponovno sjesti u nje-
ne klupe.
Što mislite gdje će se održavati sjednice 
sljedećeg saziva Gradskog vijeća?

Za zgradu na Trgu žrtava fašizma 1, 
gdje se prizemno i nalazi gradska vijećni-
ca, čeka se detaljan pregled, kao i zakon 
koji se odnosi na financiranje obnove jav-
nih zgrada. Zgrada ima žutu naljepnicu, 
ali pretrpjela je velika oštećenja i treba 
vidjeti što će struka reći. Bili smo na ko-
rak pred energetskom obnovom zgrade i 
tog povijesnog gradskog trga, ali sada 
smo, nažalost, opet na početku. No, naš 
grad ima još reprezentativnih prostora 
pa o tome gdje će se u narednom manda-
tu održavati sjednice odlučit će budući 
predsjednik Gradskog vijeća u dogovoru 
s Gradom.
Kao predsjednik GV-a dodijelili ste 
brojne nagrade i priznanja povodom 
Dana grada. Koliko je bilo teško odlučiti 
kome dodijeliti godišnju nagradu, a 
kome nagradu za životno djelo?

To je ponekad bilo i teže od nekih dru-
gih odluka, jer ono što ima naš grad, zai-
sta ima rijetko koja sredina. Akademike, 
znanstvenike, vrsne liječnike, književni-
ke, sportaše, a mladim nadama nema 
kraja. Vjerujem da smo nagradili zaista 
one koji su ostavili neizbrisiv trag u na-
šem gradu te koji su svojim radom dopri-
nijeli boljem životu naših sugrađana. 
Prošle godine obilježili smo 25 godina 
grada. Jeste li zadovoljni njegovim 
razvojem i kako gledate na Zaprešić u 
budućnosti?

Naš grad je relativno mlad grad, ali 
ipak 25 godina je bilo dovoljno da iz 
predgrađa postane europski grad viso-
ke kvalitete života. Čekamo još samo 
EU natječaj za obnovu kompleksa No-
vih dvora, koji će biti generator budućeg 
razvoja grada. U ovom mandatu naprav-
ljeni su svi preduvjeti, projekt je spre-
man i to će biti glavna tema sljedećeg 
mandata. 
Pred nama su novi lokalni izbori. Kakva 
su Vaša očekivanja?

Tako je, i ovaj četverogodišnji ciklus 
privodimo kraju i dajemo ga na ocjenu 
našim sugrađanima. Oni su ti koji će u 
svibnju odlučiti tko će preuzeti upravlja-
nje gradom. To nije ni jednostavno, ni la-
ko, ali siguran sam da će znati izabrati 
odgovorne i iskusne ljude koji poznaju 
dušu grada i srca naših sugrađana.  
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Osam godina ste predsjednik Gradskog 
vijeća Grada Zaprešića. Koliko je 
zahtjevno obavljati tu funkciju?

Riječ je o velikoj časti koja sa sobom no-
si puno odgovornosti. Održali smo uku-
pno 29 sjednica, a na njima usvojili broj-
ne odluke kojima smo utjecali na razvoj 
grada i život naših sugrađana. Četiri go-
dine su puno i malo, ali u ovom mandatu 
iza nas ostaju realizirani projekti poput 
dogradnje i obnove škole u Kupljenovu s 
novom sportskom dvoranom i igralištem, 
energetski smo obnovili OŠ Ljudevita Ga-
ja, OŠ Antuna Augustinčića za nekoliko 
mjeseci dobiva novu sportsku dvoranu, a 
na sjeveru kreće izgradnja novog objekta 
dječjeg vrtića. Komunalna infrastruktu-
ra i standard su na razini koju ima rijetko 
koji grad u Hrvatskoj, a nezaposlenost je 
daleko ispod hrvatskog prosjeka. Dakako 
da se razmišljalo o daljnjem razvoju gra-
da, pa smo se kroz Strategiju razvoja pa-
metnog grada odredili u kojem smjeru 
idemo u narednih pet godina, želeći do-
datno povećati digitalizaciju gradskih 
usluga, uključiti naše sugrađane u razne 
procese koji prethode donošenju odluka, 
kao i transparentnost u njihovoj realiza-
ciji i provedbi. U četiri godine bilo je to 
puno pripreme i materijala pa zahvalju-
jem gradskim vijećnicima na predanom i 
odgovornom radu. Bilo je naravno, kao i 
svugdje, određenih neslaganja oko poje-
dinih tema, ali to su uobičajene stvari u 
politici. Kao predsjednik Gradskog vijeća 
težio sam da se rasprave ne vode na osob-
noj razini, već konkretno i konstruktiv-
no. Govornica na Gradskom vijeću ne tre-
ba služiti za samopromociju pojedinaca, 
već za razmatranje odluka kako bi one u 
što većoj mjeri unaprijedile kvalitetu ži-

vota u našem gradu. Potvrda da smo u to-
me i uspjeli je priznanje gradu da je treći 
grad srednje veličine po kvaliteti života u 
Hrvatskoj.
Kada biste usporedili dva mandata, je li 
bilo kakvih značajnijih razlika?

Iz moje perspektive u ovom mandatu je 
bila malo žešća retorika, ali sve je to dio 
razvoja demokracije. Svatko ima pravo 
iznijeti svoje mišljenje i stavove, ali bez 
vrijeđanja, omalovažavanja, a posebice 
laži. Dobro je to što se povećao interes 
naših sugrađana za rad Gradskog vijeća, 
koji su putem vijećnika slali više pitanja 
pa se nadam da je i na taj način riješeno 
još više njihovih problema.
Koju odluku je bilo najteže donijeti u 
ovom mandatu?

Politički možda uvođenje naplate par-
kiranja na području grada. Ne zbog nekih 
naših nedoumica, mi smo poslušali pri-
jedlog struke i vjerujem da i danas naši 

intervju s predsjednikom GradskoG vijeća 
draGom BaGom na kraju četveroGodišnjeG mandata

u ime Gradskog 
vijeća svim 
sugrađanima 
želim sretan i 
blagoslovljen 
uskrs!

Hvala svim vijećnicama i vijećnicima na predanom 
radu, a posebno hvala onima iz redova HdZ-a i partnera 
na odličnoj suradnji i podršci koju smo imali kroz sve 
četiri godine mandata na dobrobit naših sugrađana

Suradnja između izvršne i zakonodavne 
vlasti bila je na zavidnoj razini 

Dobitnici javnih priznanja na jednoj od svečanih sjednica Gradskog vijeća

“vijećnici moraju 
poznavati dušu grada  

  i srca sugrađana”
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Izdvojite nekoliko odluka 
donesenih na Gradskom 
vijeću u proteklom mandatu 
koje smatrate posebno 
važnima.

Prije svega to su sve odluke 
koje su bile donesene nakon po-
tresa koji se dogodio u našem 
gradu, od izdvajanja novčanih 
sredstava, smještaja za strada-
le, do pomoći gospodarstvenici-
ma u vidu oslobađanja od plaća-
nja komunalne naknade, poreza 
na potrošnju do preuzimanja 
plaćanja vodne naknade za naše 
poduzetnike koji su morali pri-

vremeno obustaviti rad. Nikako ne smijemo zaboraviti na starije 
odluke koje se tiču financiranja drugog tima hitne pomoći, 24-sat-
nog dežurstva ljekarne do smanjenja komunalnog doprinosa na 
1kn/m³ za sve naše poduzetnike koji se bave proizvodnjom. Inače, 
prilikom svakog donošenja Proračuna, donosi se važna odluka jer 
ona usmjerava razvoj grada za idući period.
Postoje li neke odluke kojima ste se posebno protivili?

Sigurno je to bilo uvođenje  naplate parkiranja po prvotnim 
uvjetima i cijenama za koje sam smatrao da su previsoke. Drago 
mi je što je nakon nekog vremena cijena umanjena i što je postala 
prihvatljivija našim sugrađanima.
Kako ocjenjujte razvoj grada u posljednje 4 godine?

Svake četiri godine se dogodi nešto novo. U ovom mandatu, uz 
prije spomenuto, ima i stvari koje se toliko ne vide. U infrastruk-
turnom dijelu to je svakako početak izgradnje kanalizacije i zavr-
šetak izgradnje pročistača koji su financirani iz sredstava EU i 
vrijedni su preko 600 milijuna kuna. Spomenuti treba izgradnju 
Južne obilaznice, ulaganja u obrazovanje, sport... Da je možda mo-
glo i bolje, vjerojatno je, ali u usporedbi s ostalim gradovima veliči-
ne Zaprešića, možemo svakako reći da sam zadovoljan.
Koliko su gradski vijećnici bili aktivni tijekom sjednica i kako 
komentirate njihov rad?

U ovom sazivu se može reći da su stvarno bili aktivni, s mnogo 
dobrih prijedloga koji su došli ponekad od strane oporbe, a pone-
kad od vladajućih.
Koji biste savjet dali budućim potpredsjednicima?

Sigurno da razmišljaju o budućnosti našeg grada, da vode kon-
struktivne rasprave i da surađuju kako bi svima nama moglo sutra 
biti bolje. Ne treba se obazirati na to je li neki prijedlog došao iz 
oporbe ili od strane vladajućih, ako je dobar prijedlog, radite na to-
me da se prihvati!

Kako ocjenjujete razvoj 
grada u posljednje 4 
godine?

U ovom mandatu po  mojoj 
spoznaji ostvareni su pro-
gramski projekti u visokom 
postotku od 85 %, što je vrlo 
dobar rezultat uz sve nepogode koje su nas zadesile. 2019. 
imali smo elementarnu nepogodu u Ivancu, 2020. krenula je 
borba protiv koronavirusa, da bi nas još na kraju godine za-
desio razoran potres, što se sve odrazilo i na gradske financi-
je. Uz sve te nevolje, na području grada danas imamo puno 
gradilišta, a kapitalni projekti poput izgradnje trodijelne 
sportske dvorane OŠ Antuna Augustinčića, napreduju u 
skladu s planiranim rokovima i proračunskim sredstvima. 
Ali tu su i drugi modeli financiranja putem kojih se danas 
financira elektrifikacija i modernizacija željezničke pruge  
Zaprešić –Zabok te izgradnja Južne obilaznice. U tijeku je i 
kapitalni projekt izgradnje sustava odvodnje koji se finan-
cira državnim, ali i europskim novcem. Izgradnja ovih in-
frastrukturnih projekata znatno će doprinijeti daljnjem 
razvoju gospodarstva na zaprešićkom području.
Koliko su gradski vijećnici bili aktivni tijekom sjednica i 
kako komentirate njihov rad?

Gradski vijećnici su bili vrlo aktivni, a pojedinci iz opor-
be, po mom mišljenju, ponekad i preagresivni u svojim na-
stupima. Dozvolite da si uzmem za pravo posebno pohvali-
ti vijećnika  Marka Gabuda, koji je tri mandata gradski vi-
jećnik  u opoziciji te postavlja pitanja koja su  razumna, 
opravdana i korisna u dnevnoj primjeni. 
Koji biste savjet dali budućim potpredsjednicima?

Budući potpredsjednik obvezno mora sudjelovati na ko-
legiju Gradonačelnika  i Klubu vladajuće koalicije budući 
da se tada pripremaju materijali za dnevni red Gradskog 
vijeća. 
Postoji li neka odluka kojoj ste  se posebno protivili?

Ne postoji, jer ja se nikad i nikome ne protivim, već uka-
zujem na bolje rješenje s obzirom na moje znanje i isku-
stvo. Ovdje konkretno mislim na izgradnju objekta me-
đugeneracijske solidarnosti, a za potrebe umirovljeničke 
populacije, koji će zaprešićkim umirovljenicima nuditi 
dnevni i poludnevni boravak. Problem je bila lokacija, ali 
pronašli smo rješenje. Danas imamo lokaciju u Novim 
dvorima, na parceli koja je u vlasništvu Grada Zaprešića. 
Budućoj vlasti Grada tako se otvorila mogućnost da isho-
di svu potrebnu dokumentaciju i aplicira za sredstva 
Fonda za regionalni razvoj. Realizacijom ovog projekta 
uljepšali bi umirovljenicima zlatnu dob, a Jelačićevi dvo-
ri dobili bi vjerne i odgovorne šetače.
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josip Brajdićdanijel saić potpredsjednik GradskoG vijećapotpredsjednik GradskoG vijeća

realizacijom objekta međugeneracijske solidarnosti 
umirovljenicima bi se uljepšala zlatna dob, a jelačićevi 
dvori dobili bi vjerne i odgovorne šetače!

intervjui

realizacija programa 
je na visokih 85 %

Proračunom smo 
usmjeravali razvoj 
zaprešića

Predsjednik i 
potpredsjednici 

Gradskog vijeća s 
gradonačelnikom

ne treba se obazirati na to je li neki prijedlog došao iz oporbe ili od strane 
vladajućih, ako je dobar prijedlog, treba raditi na tome da se prihvati!
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Gradonačelnik Željko Turk, zamje-
nici Damir Benčević i Alan Labus te 
pročelnica za društvene djelatnosti 
Sandra Sabol Valenčak primili su za-
prešićke osnovnoškolce koji su dobili 
nagradu Oskar znanja za 2019./2020. 
školsku godinu.

Oskar znanja je najveća i najznačajnija 
nagrada u obrazovanju kojom Agencija za 
odgoj i obrazovanje već 16 godina nagra-
đuje učenike pobjednike na državnim 
natjecanjima, učenike koji su osvojili jed-
no od prva tri mjesta na međunarodnim 
natjecanjima i njihove mentore.

Oskar znanja za 2019./2020. školsku 
godinu dobila su ukupno 282 učenika 
osnovnih i srednjih škola, od kojih 7 uče-
nika s područja Grada Zaprešića (4 pola-
znika osnovnih škola i 3 polaznika sred-
nje škole), te ukupno 192 mentora.

Iz OŠ Ljudevita Gaja to su učenici: Ma-
tej Nemčić (8. razred) koji je osvojio 2. 
mjesto na Europskom natjecanju Ro-
boCup održanom u Hannoveru uz men-
torstvo Ivice Kolarića te Andrea Brzica 
(8. razred) i Val Karan (7. razred) koji su 
osvojili 1. mjesto na državnom natjecanju 
iz fizike uz mentorstvo Antonija Svedru-

žića. Luka Živoder, učenik 8. razreda OŠ 
Antuna Augustinčića osvojio je 1. mjesto 
na državnom natjecanju iz kemije uz 
mentorstvo Tajane Medvid.

Oskar znanja dobilo je i troje učenika 
zagrebačke XV. gimnazije: Lovro Ma-
rić, Fran Miletić i Nika Tretinjak, za 
brončanu medalju osvojenu na Među-
narodnoj prirodoslovnoj olimpijadi 
mladih održanoj u Dohi (Katar). Prijam 
zaprešićkih gimnazijalaca, bivših pola-
znika OŠ Ljudevita Gaja, bio je uprili-
čen odmah nakon njihova povratka s 
Olimpijade.

najvaŽnija nagrada u oBrazovanju  
za Čak Sedmero zaprešiĆkiH uČenika

8 društvene djelatnosti 

pOtpisani su ugOVOri 
za dOdatni tiM hitne 
pOMOći i nabaVu nOVOg 
deFibrilatOra

poBoljšanje 
standarda 
Zdravstvene 
Zaštite

Grad Zaprešić i Zavod za hitnu me-
dicinu Zagrebačke županije potpisali 
su ugovor vrijedan 680.000,00 kuna 
za financiranje istovremenog rada 
dva Tima 1 u svakoj smjeni hitne po-
moći. Tim obuhvaća jednog liječnika, 
medicinskog tehničara i vozača. Radi se o 
nadstandardu, a sve u svrhu što bolje, br-
že i kvalitetnije pomoći građanima Za-
prešića i okolnih općina. 

Ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu 
Zagrebačke županije Davorin Gajnik i 
Gradonačelnik Željko Turk zaključili su i 
ugovor temeljem kojeg će Grad u cijelosti 
financirati nabavu još jednog automat-
skog vanjskog defibrilatora. 

Prijenosni je to uređaj prilagođen laici-
ma za pružanje prve pomoći i reanimaci-
ju osoba koje imaju srčani zastoj. 

U Zaprešiću je 2017. godine postavljen 
prvi AVD kod Policijske postaje na Šetali-
štu kardinala Franje Kuharića, a novi se 
planira postaviti na području Gradske če-
tvrti Sjever.  

nastaVak prOjekta pOstaVljanja senzOra za praćenje kValitete zraka

Senzore dobivaju Sve gradSke 
oSnovne  škole i vrtići

Umirovljenicima Zaprešića mjesečna karta Zet-a pojeftinila Za više od 50%

jeftinija vožnja za umirovljenike
Za mjesečnu pretplatnu kartu za lokalno područje umirovljenici će od 

ožujka plaćati 60 kuna, do sada su plaćali 126 kuna, a za lokalno područje i 
Grad Zagreb 80 kuna, do sada su plaćali 169 kuna. Ukupna cijena mjesečne 
pretplatne karte za lokalno područje je 213 kuna od čega Grad plaća 153 kune, a za 
lokalno područje i Grad Zagreb 288 kuna od čega Grad plaća 208 kuna. Uvećana je 
tako subvencija Grada s 41% na 72% za pretplatne karte ZET-a za sve zaprešićke 
umirovljenike.

U zaprešićke osnovne škole i vrtiće 
bit će postavljeni senzori za praćenje 
kvalitete unutarnjeg zraka.

Prvih 15 senzora postavljeno je 2017., 
a sada će biti postavljeno dodatnih 88 te 
će time biti pokrivene sve učionice triju 
zaprešićkih osnovnih škola i sve sobe 
dječjih vrtića. 

Senzori kontinuirano prate količine 
CO2, visinu temperature te postotak 
vlage, a zvučno i na displeju signalizira-
ju porast vrijednosti CO2 iznad dozvo-
ljenih razina te prikupljene podatke 
prikazuje kroz web i mobilnu aplikaci-
ju. Ovime će se prevenirati širenje bole-

sti COVID-19, poboljšati kognitivne 
sposobnosti i obrazovna postignuća 
djece te realizirati ciljevi postavljeni 
Strategijom pametnog grada.

Djeca u učionicama i sobama vrtića 
provedu gotovo trećinu dana, a neki i vi-
še pa je izuzetno važno da kvaliteta zra-
ka u zatvorenim prostorima bude kon-
trolirana i kvalitetna. U ovim se ustano-
vama provodi i kontinuirano praćenje 
kvalitete vode, hrane te čistoća površina.

Postavljanje Smart Sense senzora 
preporuča Svjetska zdravstvena orga-
nizacija i Hrvatski zavod za javno 
zdravstvo, a ovo postavljanje dijelom 

sufinancira i Zavod za javno zdravstvo 
Zagrebačke županije. Zaprešić ovim pi-
lot-projektom na razini Zagrebačke žu-
panije postaje jedini grad u regiji koji 
ima ovakvo praćenje na razini predš-
kolskog i osnovnoškolskog odgoja i ob-
razovanja.

zapOčeO prOjekt digitalizacije upisa u dječje Vrtiće

uz novi objekt vrtića i novi 
način upisa od 2022. godine

Središnji državni ured, dječji vrti-
ći Vrtuljak i Maslačak te Grad Za-
prešić zaključili su ugovor čime za-
počinje provedba projekta koji će 
rezultirati uvođenjem usluge e-Upi-
sa u dječje vrtiće.

Dio je to projekta „Informatizacija 
procesa i uspostava cjelovite elektronič-
ke usluge upisa u odgojne i obrazovne 
ustanove“ koji provodi Ministarstvo 
uprave u suradnji s Ministarstvom zna-
nosti i obrazovanja i Hrvatskom aka-
demskom i istraživačkom mrežom – 
CARNET s ciljem da se u potpunosti di-
gitaliziraju svi procesi prijava i upisa u 
odgojno-obrazovne institucije kroz či-
tavu obrazovnu vertikalu na razini Re-
publike Hrvatske. Projekt je financiran 
iz Europskog socijalnog fonda u sklopu 
Operativnog programa Učinkoviti ljud-
ski potencijali.

Na potpisivanju zamjenik gradona-
čelnika Alan Labus rekao je da će ova-
kav način upisa olakšati proceduru svi-
ma „tako da neće više biti prikupljanja 
razno-raznih dokumenata… već će jed-
nostavno ispuniti prijavnicu u digital-
nom obliku jer će svi podaci biti sumi-

rani na toj platformi. To će omogućiti 
da od iduće godine upisi budu brzi, efi-
kasni, jednostavni i pristupačni svi-
ma.“

U okviru Javnog poziva Ministarstva 
uprave dječji vrtići Maslačak i Vrtuljak 
odabrani su za uključivanje u informa-
tizirani sustav za prijavu i upis djece ra-
zvijen u sklopu Projekta koji se planira 
provesti u razdoblju do 11. ožujka 2022. 
godine. Njime će se pojednostaviti upis 
u željeni vrtić, uz administrativno ra-
sterećenje građana, na način da se upo-
trebljavaju već postojeći podaci iz te-
meljnih registara različitih tijela držav-
ne uprave. 

Ravnateljica DV Vrtuljak, koji ima 
550 djece, Zora Gogić istaknula je da će 
ovakav način upisa: „olakšati posao sva-
kako vrtićima, ali i roditeljima jer će oni 
moći iz udobnosti svog doma upisati 
djecu u vrtić putem sustava e-Građanin 
i to jednostavnim klikom miša.“

Tako će od sljedeće godine osim nove 
zgrade vrtića u Ulici K. Š. Gjalskog, iz-
gradnjom koje će se povećati upisne 
kvote, Zaprešić imati i novi način upisa 
vrtićke djece.

Zaprešićki oskarovci znanja kod gradonačelnika na prijamima

nagrada za vrhunske rezultate
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radOVi u pOjatnu radi prOširenja Mreže OdVOdnje

radovi na vodnokomunalnoj infraStrukturi

radovi postavljanja cijevi u ulici pere 
devčića u kojoj je za cestovni promet 
zatvoren željezničko-cestovni prijelaz

suVreMena pOMOć 
u OdržaVanju

U sklopu projekta aglomeracije Zapre-
šić nabavljeno je novo specijalizirano vo-
zilo vrijedno 3,8 milijuna kuna koje će 
prvenstveno služiti za ispiranje cijevi od-
vodnje.

U svibnju stižu još dva vozila za pražnjenje 
septičkih jama, a već je ranije Vodoopskrba i 
odvodnja Zaprešić d.o.o. dobila vozilo za CCTV 
inspekciju.

Vrijednost cijelog projekta je 683.801.112 ku-
na od čega je 71 % financiran sredstvima Eu-
ropske unije, 20 % pokriva Država, a 9 % Grad 
Zaprešić i okolne općine. Završetak svih rado-
va očekuje se 31. prosinca 2023., s time da će u 
samom gradu Zaprešiću svi radovi biti gotovi 
do kraja 2021. godine.

Voditelj odjela prodaje vozila Vladimir Niko-
lić ispred tvrtke Gradatin predao je ključeve 
vozila direktoru Vodoopskrbe i odvodnje Za-
prešić d.o.o., Željku Majcenu koji je tom prigo-
dom izjavio: „Radi se o izuzetno suvremenom i 
modernom vozilu koje će pomoći u održavanju 
te će na taj način građani imati kvalitetniju od-
vodnju.“ Također napominje: „U sklopu nabave 
predviđena je i edukacija službenika koja poči-
nje odmah, a vozilo kreće u uporabu nakon 
spomenute edukacije.“

Trenutno je otvoreno 16 gradilišta u sklopu 
aglomeracije, a do kraja ožujka bit će ih otvore-
no 23. Ovom je prilikom upućena i zahvala 
svim građanima za strpljenje zbog izvođenja 
radova, ali i poruka kako je to izuzetno važno 
kako bi ukupna pokrivenost vodnokomunal-
nom mrežom odvodnje na cijelom području 
aglomeracije bila 86 %, a na području grada Za-
prešića čak 91 %.

Radi radova na vodnokomunalnoj mreži aglomeracije 
Zaprešić tijekom ožujka je zatvorena Ulica kardinala 
Alojzija Stepinca od raskrižja s Jurmanovom ulicom do 
Odvojka Ulice kardinala Alojzija Stepinca. Obilazni pra-
vac bit će Jurmanovom ulicom u oba smjera.

Autobus linije 172 stajat će na novim privremenim stajali-
štima u oba smjera u Jurmanovoj ulici. Privremeno se ukida-
ju sva stajališta autobusa u Ulici kardinala Alojzija Stepinca 
na mjestima zatvaranja te u Ulici Klake. Zbog toga je Grad 
osigurao prijevoz za učenike OŠ A. Augustinčića koji i inače 
koriste javni prijevoz ovim dijelom grada.

U istom razdoblju zatvara se Ulica Pere Devčića od ras-
križja s Ulicom kardinala Alojzija Stepinca do Ivanečke ulice 
s obilaznim pravcem Kodrmanovom ulicom. Bit će onemo-
gućen i željezničko-cestovni prijelaz u Ulici Pere Devčića za 
cestovni promet.

Krapinska ulica bit će dvosmjerna isključivo za stanare te 
dostavna i komunalna vozila.

Proširenje mreže 
odvodnje

Ključeve je 
preuzeo direktor 

Vodoopskrbe i 
odvodnje Željko 

Majcen

novo vozilo 
za čišćenje 
sustava odvodnje

Pojatno dobiva kanalizaciju
Kako bi se provodili radovi na postavljanju cijevi za izgradnju 

vodnokomunalne mreže, veliki broj ulica u Pojatnu postalo je mje-
sto radova. Za promet je zatvoren dio Ulice Matije Gupca, dio Jur-
jevske te Vinogradska, Sportska i Cvjetna ulica.

Budući da je radi radova izmijenjena i trasa linije autobusa 174 Grad je 
osigurao besplatni, izvanredni prijevoz za vrijeme trajanja radova. Vozit 
će trasom Sportska ulica, Veliki Vrh te dalje do Trga mladosti u Zaprešiću.

Linija autobusa 174 vozi dijelom izmijenjenom trasom te nisu u funkciji 
obostrano stajališta Pojatno – centar, Pri mlinu, Cvjetna ulica i Veliki Vrh 
te stajalište Inker u smjeru Žejinaca, a novo je stajalište u Kalamirovoj uli-
ci prije kružnog toka.
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Nakon puštanja u probni rad nadvo-
žnjaka Južne obilaznice i pothodnika 
u Savskoj ulici u prosincu prošle godi-
ne, Grad je primijetio nedostatke. Od-
mah je od Hrvatskih željeznica zatraženo 
postavljanje dodatne nadstrešnice u smje-
ru Zagreba što je i učinjeno. Nakon preuzi-
manja planirano je i postavljanje žljebova 
za bicikle i dječja kolica na stepeništu ula-
za u pothodnik.

Krajem veljače sa stanarima Savske uli-
ce sastao se i gradonačelnik Željko Turk 

kako bi s njima obišao prostor te sa-
znao koje su još njihove potrebe, a ka-
ko bi im život uz novouređeni dio bio što 
ugodniji. 

Tako su stanari istaknuli kako bi svaka-
ko valjalo urediti asfalt i postaviti promet-
no ogledalo na križanju Južne obilaznice i 
Savske ulice. Također su za postavljanje 
kamera kod dizala, a voljeli bi i kada bi sva-
ko kućanstvo, koje za time pokaže interes, 
dobilo ključ dizala kako bi ga mogli kori-
stiti. Zatražili su i veći broj koševa, češće 

obilaske policijskih službenika jer taj dio u 
večernjim i noćnim satima već postaje 
okupljalište.

Svi su zahtjevi poslani nadležnim odje-
lima, a u njihovu će se realizaciju krenuti 
nakon preuzimanja.

Inače radi se o dva za Zaprešić izuzetno 
važna projekta, jedan Hrvatskih željezni-
ca, a drugi Hrvatskih cesta kojima Zapre-
šić postaje grad modernog prometa.

graditeljstvo12

napreduju radOVi na prOjektu FOrest ride

Prvi obrisi novih 
biciklističkih staza

Državni projekti 
od velikog su 
značaja za cijeli 
zaprešićki kraj
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susret gradOnačelnika i stanara saVske ulice

Radovi na izgradnji novih biciklistič-
ko-pješačkih staza u sklopu projekta 
Forest ride izvode se kod rotora na kri-
žanju Kalamirove i Ulice bana Josipa 
Jelačića. Izvedeni su radovi na donjem 
stroju staze, a postavljeni su i rubnjaci. 
Na toj su dionici izvedeni i temelji za stu-
pove javne rasvjete. U roku od mjesec da-
na trebao bi biti gotov dio do rotora na 

Velikom Vrhu.
Staze će se graditi na dionicama Ulice 

bana Josipa Jelačića, Ulice Matije Gupca 
u Pojatnu te Industrijske ulice. 3,2 kilo-
metra novih staza povezivat će Zaprešić i 
Pojatno te grad sa željezničkom stanicom 
Novi dvori. Biciklističke staze bit će zele-
nim pojasom odvojene od kolnika. 

Ukupna je vrijednost radova 8.572.598,16 

kuna, od čega je 7.286.708,42 kuna osigu-
rano iz bespovratnih sredstava Europske 
unije iz kohezijskog fonda. To je još jedan 
u nizu projekata financiranih sredstvi-
ma EU, a koji će Zaprešić učiniti gradom 
još poželjnijim za život.

pOVećanje sigurnOsti pješaka u prOMetu

nastavlja se uređenje pješačkih prijelaza
Pješački prijelaz u Ulici bana Josipa Jelačića kod Novih dvora dobiva novu gene-

raciju signalizacije i osvjetljenja APL Smart.
Bit će to još jedan u nizu uređenih pješačkih prijelaza, a koliko je to važno govori i poda-

tak Policijske postaje Zaprešić da je 2018. bilo 13 stradalih pješaka u prometnim nesreća-
ma, 2019. 8 pješaka, a prošle godine ukupno 3 stradala pješaka.

Sustav APL Smart uključuje se kada se pješak sprema prijeći cestu pritiskom na tipku ili 
pomoću senzora te pješački prijelaz čini interaktivnim, a pješaka sigurnim. 

Osvjetljava se pješački prijelaz, a uključene su i LED bljeskalice te je tako osigurana od-
govarajuća signalizacija horizontalno i vertikalno.

Za prostor gradske tržnice, koji je do sada bio u vlasništvu RH, dobivena je ta-
bularna isprava kojom su riješeni imovinsko-pravni odnosi s Republikom Hrvat-
skom u korist Grada Zaprešića.

Na uređenju tržnice radi se kontinuirano i u 
etapama. Podsjećamo kako je prostor javnog 
WC-a uređen u listopadu prošle godine. Zamije-
njene su kompletne instalacije, keramika i sani-
tarije. Korištenje se ne naplaćuje, a radno je vri-
jeme radnim danom od 7:00 do 14:00 te nedje-
ljom od 7:00 do 12:00. Ranije je zamijenjen 
kamen poda na prizemnoj etaži te su uređene 
sve pješačke površine oko tržnice i drvored u 
Tržnoj ulici. Preostaje još uređenje krova koje je 
u planu već za ovu godinu.

nastaVak ulaganja u prOstOr tržnice

u potpunosti preuređen javni Wc 

dodatno uređenje i 
osiguranje preuzeo grad

biciklističkO-pješačke staze i uz pOtOk lužnicu

dodatni kilometri staZa
Donesena je odluka o financiranju novih 5,8 kilometara biciklističko-pje-

šačkih staza. Radi se o zajedničkom projektu Općine Pušća i Grada Zaprešića vri-
jednom 8.511.543 kune, od čega su bespovratna sredstva 7.234.811,55. 

Staza prati potok Lužnicu, a bit će široka 3 metra. Osim izgradnje i opremanja sta-
ze predviđeno je i postavljanje pametnih klupa, klupa za odmor, stalaka za bicikle, 
koševa te ploča s ucrtanim biciklističko-pješačkim rutama Zaprešića.
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Zaprešić je napravio digitalni isko-
rak naprijed, u grad je stigla mobilna 
5G mreža.

HT je pustio u rad 5G mrežu te je tako 
Zaprešić postao jedan od 24 grada koji su 
u Hrvatskoj  pokriveni bržim i boljim in-
ternetom, bržim odazivom mreže te bo-
ljom povezanošću uređaja bez povećanja 
broja baznih stanice te se istodobno mo-
gu koristiti resursi za 4G i 5G mrežu.

5G nudi teorijski procijenjene brzine 
do 10 Gb/s, što je 100-tinjak puta brže 
nego kod postojećih 4G mreža. Time će 
na primjer preuzimanje filma biti mogu-
će za nekoliko sekundi. Većina aplikacija 
će se moći koristiti u oblaku, bez potrebe 
za njihovim preuzimanjem na pametni 
telefon, tablet ili računalo.

Uzimajući u obzir zaštitu zdravlja lju-
di, 5G tehnologija nije bitno drugačija 
od ostalih tehnologija koje se već upo-
trebljavaju u bliskim frekvencijskim 
pojasevima za mreže pokretnih komu-
nikacija.

Ovime se inicira daljnji razvoj Zapreši-

ća kao pametnog grada budući da će 5G 
tehnologija omogućiti spajanje velikog 
broja uređaja te njihovu pouzdanu ko-
munikaciju uz minimalno kašnjenje, 
otvara se nebrojeno puno novih primje-

na i mogućnosti od npr. autonomne vo-
žnje, udaljenog nadzora pacijenata i dija-
gnostike, automatizacije proizvodnje, 
sigurnijeg i pouzdanijeg video-nadzora 
javnih i poljoprivrednih površina itd.

digitalni iSkorak

brži i bolji mobilni internet
isplaćene pOMOći za ublažaVanje pOsljedica epideMije

prOljetna sjetVa kukuruza

Na Javni poziv za dodjelu bespovrat-
nih potpora poslovnim subjektima koji 
se bave ugostiteljstvom te pružanjem 
fitness usluga kojima je, zbog epidemije 
bolesti COVID-19, djelomično ili potpu-
no obustavljen rad javilo se ukupno 80 
poslovnih subjekata. Javni je poziv ras-
pisao Grad Zaprešić temeljem odluke 
gradonačelnika Željka Turka. U izradi 
prijedloga pomogli su Udruženje obrt-
nika Zaprešić te članovi njihovog Ceh 
ugostitelja.

Od ukupnog broja za 62 subjekta 

isplaćena je naknada od po 5 000 kuna 
budući da su oni bili u potpunosti zatvo-
reni. 3 000 kuna isplaćeno je za 19 su-
bjekata, odnosno onima koji su bili dje-
lomično zatvoreni.

Ovim mjerama Gradskom vijeću bit 
će predloženo i da se spomenute djelat-
nosti do kraja godine oslobode plaćanja 
komunalne naknade, kao i zakupa tera-
sa u gradskom vlasništvu.

Podsjećamo, Grad je već ranije uki-
nuo porez na potrošnju za cijelu 2021. 
godinu.

Obavještavaju se poljoprivrednici 
s područja Grada Zaprešića da za-
htjeve za dodjelu novčanih poticaja 
za sjetvu kukuruza u proljetnoj sje-
tvi 2021. godine mogu podnijeti 
Upravnom odjelu za financije i gos-
podarski razvitak, Zaprešić, Nova 
ulica 10, prizemlje, soba br. 14.

Zahtjeve mogu podnijeti poljopri-
vrednici s područja Grada Zaprešića, za 
oranice na istom području, odnosno 
području katastarskih općina koje obu-
hvaćaju naselje njihovog stanovanja, 
koji su podmirili sve svoje obveze pre-
ma Gradu (komunalna naknada, plin, 
zakupnine i sl.) i koji nisu ostvarili dr-
žavna poticajna sredstva u proljetnoj 
sjetvi 2021. godine.

Poticaj iznosi 500,00 kuna po poljo-
privrednom domaćinstvu za oranice 
veličine 2.500 – 4.000 m2, odnosno 
800,00 kuna za oranice veličine 4.001- 

10.000 m2.
Zahtjevu treba priložiti dokaz o vla-

sništvu ili korištenju poljoprivrednog 
zemljišta za svaku k.č. kulture oranice 
(zemljišno-knjižni izvadak ili posje-
dovni list, pravovaljani Ugovor o zaku-
pu – na uvid), te presliku osobne iska-
znice i tekućeg ili žiro računa.

Zahtjevi će se zaprimati do 16. travnja 
2021. godine, odnosno do ispunjenja 
kvote raspoloživih sredstava, a odluku 
o dodjeli poticajnih sredstava donosi 
Odbor za poljodjelstvo, šumarstvo i vo-
doprivredu Gradskog vijeća Grada Za-
prešića.

Po obavljenoj sjetvi Odbor će izvršiti 
kontrolu utrošenih sredstava. Ako se 
utvrdi da sredstva nisu utrošena za sje-
tvu kukuruza, korisnik je dužan vratiti 
ostvareni iznos poticaja te će biti sank-
cioniran zabranom dodjele sredstava u 
naredne 3 godine. 

367 000 kuna za 81 
poslovni subjekt

Kako bi plaćanje gradskih ra-
čuna bez naknade Zaprešićani-
ma bilo što dostupnije, Grad je 
potpisao ugovor s Hrvatskom 
poštom.

Temeljem tog ugovora računi 
za komunalnu naknadu, nakna-
du za uređenje voda, najamninu 
i zakupninu mogu se plaćati bez 
naknade u poslovnicama pošte u 
Zaprešiću i Kupljenovu. 

bez naknade 
i dostupnije

plaćanje računa

izdano je 62 rješenja po 5 000 kuna i 19 po 3 000  kuna, što je ukupno 367 000 kuna

1. ožujka obilježen je Dan civilne zaštite, službe koja je 
posebno pomagala sugrađanima u protekloj godini obi-
lježenoj pandemijom i potresom.

Stožer civilne zaštite Grada Zaprešića s građanima kon-
taktira putem dežurnog telefona 099/5307-185, e-pošte cz@
zapresic.hr te http://cz.zapresic.hr. Tijekom protekle godine 
zaprimili su oko 7 000 upita i zahtjeva za propusnice putem 
e-pošte, a odgovorili su na više od 10 000 telefonskih poziva. 

Načelnik Stožera Damir Benčević i članovi operativnih sna-
ga održali su 30 konferencija za novinare te tako pravovre-
meno i točno informirali građane.

2020. godina bila je posebno izazovna zbog pandemije bo-
lesti COVID-19 te zbog razornog potresa koji je prouzročio 
veliku materijalnu štetu na području Zaprešića. Koordinirali 
su operativnim službama na terenu nakon potresa u prosin-
cu te tijekom preseljenja stanara iz stradalih zgrada, a sada 

vrše koordinaciju organiziranja masovnog 
cijepljenja za cijelo zaprešićko područje.

Civilna zaštita sustav je organiziranja su-
dionika, operativnih snaga i građana za 
ostvarivanje zaštite i spašavanja ljudi, živo-
tinja, materijalnih i kulturnih dobara i oko-
liša u velikim nesrećama i katastrofama i 
otklanjanja posljedica terorizma i ratnih ra-
zaranja.  Civilnu zaštitu u Zaprešiću čine: 
Policijska postaja Zaprešić, JVP Zaprešić i 
DVD-ovi, Dom zdravlja Zagrebačke župani-
je, HGSS stanica Samobor, GDCK Zaprešića, 
udruge, Postrojba CZ-a i povjerenici, Pravne 
osobe u sustavu CZ-a (Zaprešić d.o.o., VIO 
Zaprešić d.o.o., HEP pogon Zaprešić, Hrvat-
ske vode d.d. i dr.).

dan ciVilne zaštite

koordinirani sustav operativnih snaga
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Grad  Zaprešić ugovorio je izradu elaborata ocjene postojećeg stanja 
građevinske konstrukcije zgrade Pučkog otvorenog učilišta i zgrade 
Suda na Trgu žrtava fašizma 1.

Nakon brzog pregleda obje su zgrade dobile žutu naljepnicu te su iz zgrada 
iseljene djelatnosti. 

Nakon detaljnog pregleda dobit će se elaborirana ocjena postojećeg stanja 
građevinske konstrukcije kojom se ocjenjuje je li oštećena zgrada uopće po-
godna za obnovu i je li obnova građevinske konstrukcije dovoljna ili su nužni 
i zahvati na unaprjeđenju drugih temeljnih zahtjeva za građevinu.

Bit će poznata i potrebna razina obnove konstrukcije i/ili ocjena da je 
zgrada izgubila svoju mehaničku otpornost i/ili stabilnost u toj mjeri da je 
urušena ili da njezina obnova nije moguća.

Uz to elaborat će sadržavati opis očekivanih zahvata na konstrukciji/zgra-
di s tehničkim rješenjima za obnovu konstrukcije zgrade i smjernicama za 
izradu projekta obnove konstrukcije zgrade odnosno projekta obnove zgra-
de za cjelovitu obnovu te procjenu troškova.

cezaM u nOViM prOstOriMa

radionice na 
novoj lokaciji

Centar za mladež preselio je u nove pro-
store koji su u sklopu ŠRC-a Zaprešić na 
adresi Vladimira Novaka.

Podsjećamo da je CeZaM iseljen iz svojih pro-
stora nakon potresa 29. prosinca kako bi ih 
ustupio Sudu i Gruntovnoj čija je zgrada stra-
dala, da ne bi došlo do preseljenja tih službi u 
druge gradove Zagrebačke županije i kako bi 
ostale dostupne građanima. Za uređenje novih 
prostora Grad je izdvojio 150 000 kuna. 

CeZaM organizira niz radionica kojima je 
cilj osnaživanje pojedinca u zdravoj zajednici.ocjena postojećeg stanja 

odredit će daljnje korake

izrada elabOrata za Oštećene zgrade pOuz-a i suda

16 17potres
SaStanci na temu zgrada StradaliH u potreSu

grad nastavlja pomagati 
iseljenim stanarima

sastanci na temu zgrada 
stradalih u potresu

Gradonačelnik Željko Turk, predstavnici Odjela za gra-
diteljstvo Grada Zaprešića te Krešimir Tuđman, ispred 
GSKG-a kao upravitelj stradalih zgrada održali su sastan-
ke sa stanarima svih iseljenih zgrada na Trgu žrtava fa-
šizma koje su stradale u razornom potresu 29. prosinca 
kako bi analizirali učinjeno i porazgovarali o budućim ko-
racima.

Stanarima je podijeljena lista pomoću koje su mogli provjeriti 
jesu li dobili sve pomoći koje im je pružio Grad (5 000 kuna  jed-
nokratne pomoći, 2 000 kuna mjesečno naredne dvije godine za 
sufinanciranje najma privremenih stanova, pomoć pri iselje-
nju). 

Osim razgovora o već odrađenim aktivnostima stanarima se 
pojasnio postupak prijave u gradski Registar za prijavu šteta, a 
koju su građani podnosili do kraja veljače putem e-pošte.

Tema je bila i izrada elaborata za koji su svi stanari izabrali 
izrađivača, a Grad je na sebe preuzeo financiranje. Taj će elabo-
rat dati ocjenu postojećeg stanja zgrade te odrediti daljnje mje-
re i postupke.

Glazbena škola Zlatka Balokovića sve do potresa 29. pro-
sinca prošle godina radila je u prostorijama Pučkog otvore-
nog učilišta Zaprešić. Kako je zgrada znatno stradala u potresu i 
kako su iz nje svi iseljeni, za školu je Grad odmah 
pronašao zamjenske prostore u Lužničkoj ulici 21.

Nakon preseljenja i radova uređenja te prilagođa-
vanja prostora za izvođenje nastave, škola je 22. ve-
ljače započela s radom, a do tada se nastava odvijala 
online.

Prilikom početka rada ravnatelj GŠ Zlatka Balo-
kovića Marjan Krajna izrazio je iznimno zadovolj-
stvo brzom reakcijom Grada te osiguranim ade-
kvatnim prostorom, a zamjenik gradonačelnika 
Alan Labus rekao je kako je Grad do sada za radove 
uređenja i preseljenja izdvojio 100 tisuća kuna za 
pružanje što adekvatnijeg prostora za 194 zaprešić-
ka mlada glazbenika.

Ravnatelj Marjan Krajna 
zadovoljan je novim 
prostorom škole

glazbena škOla zapOčela je 
s radOM u nOViM prOstOriMa

lužnička cesta novi je 
dom glazbenim talentima

Stanari su zahvalili Gradu na brzoj pomoći, a gradonačelnik 
Željko Turk rekao je kako će i u narednom razdoblju biti uz 
njih i pratiti daljnje korake.

stanari Odabrali, a grad Financira
raspOdjela prikupljeng nOVca 
na huManitarnOM računu

uplata novca na račune 
ZajedničkiH pričuva 
stradaliH ZGrada

Grad Zaprešić je na organiziranim sastancima s ise-
ljenim stanarima iz zgrada stradalih u potresu proveo 
anketni upitnik s pitanjem kako bi stanarima najviše 
odgovarala podjela iznosa skupljenog na humanitar-
nom računu posebne namjene koji je Grad otvorio na-
kon potresa. Veći-
na se stanara odlu-
čila za isplatu na 
račun zajedničke 
pričuve po zgrada-
ma kako bi se novac 
koristio za radove u 
stanovima i zgra-
dama. Sukladno to-
me Gradsko je vijeće na svojoj posljednjoj sjednici donijelo 
odluku o upravo takvoj raspodjeli prikupljenog novca. 

Račun ostaje otvoren do prosinca 2021., a po potrebi će se 
rok i produljiti. Prve isplate novca prikupljenog do 31. ožujka 
bit će u travnju. Sljedeće su isplate u rujnu za novac koji će se 
prikupiti do 31. kolovoza te u siječnju 2022. za novac priku-
pljen do prosinca 2021.
 

PotPiSani ugovori 
za elaborate

Potpisani su ugovori za elaborate i projekte koje 
financira Grad za zgrade stradale u potresu.

Sve zgrade koje su nakon potresa u prosincu prošle go-
dine dobile žutu naljepnicu te su privremeno neupora-
bljive potpisale su s Gradskim stambenim komunalnim 
gospodarstvom, kao upraviteljem zgrada, i izvođačem 
tvrtkom PO-MARK d.o.o ugovor o provedbi elaborata 
koji će pokazati stanje zgrade te o izradi projekta potreb-
nih daljnjih koraka. Grad Zaprešić obvezao se financirati 
izradu elaborata i projekta kako bi iseljenim stanarima 
pomogao u što bržem prikupljanju potrebnih dokume-
nata za daljnje korake.
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Vanjska se oštećenja na crkvi sv. Petra 
apostola mogu vidjeti, no kakva su 
unutarnja oštećenja i je li crkva i 
konstrukcijski narušena?

Oštećenja koja su nastala prilikom po-
tresa zahvatila su vanjski i unutarnji dio 
crkve sv. Petra te je znatno konstrukcij-
ski narušena. U unutrašnjosti crkve na-
stale su velike i duboke pukotine u zido-
vima, a dio stropa je srušen. 
Elaborat i projekt su gotovi. Kakvi su 
planovi za obnovu?

Da, dokumentacija na temelju koje bi se 
moglo pristupiti sanaciji crkve je gotova. 
No, da bi se moglo pristupiti realizaciji, 
potrebno je odobrenje radova od strane 
Ministarstva kulture i medija Republike 
Hrvatske. Nakon što dobijemo odobrenje 
spomenutog ministarstva, raspisat će se 
natječaj za izvođača i nakon toga krenuti 
u obnovu.
Koliko će cijela obnova trajati i koliko će 
stajati? 

S obzirom na odobrenje koje čekamo, 
ali i cjelokupnu situaciju, teško je predvi-
djeti koliko će obnova trajati, ali svakako 
da će za to trebati jedno dulje razdoblje. 
Vjerojatno se može govoriti i o godinama, 
jer se ne radi samo o sanaciji nastalih 
oštećenja već i o konzervatorskim rado-

vima. Teško je predvidjeti sve troškove, 
ali bi se zasigurno kretali oko iznosa od 
milijun kuna.
Tko će financirati obnovu? Ulazi li ona u 
financiranje koje osigurava Država?

Razni su izvori iz kojih će se financirati 
obnova: Grad Zaprešić, Zagrebačka župa-
nija, a svakako da ćemo se uključiti i u na-
tječaje koji omogućuju određena sred-
stva za sanaciju štete nastale u potresu. 
Dragocjeni su i novčani darovi naših žu-
pljana koji redovito daju svoj doprinos za 
obnovu srcima im drage crkve sv. Petra. 
U lipnju prošle godine otvorena je 
novouređena kripta u crkvi sv. Ivana 
Krstitelja. Tko koristi novi prostor kripte 
i što se u njoj održava? 

S obzirom na postojeće mjere vezane 
uz okupljanje u zatvorenom prostoru, 
novouređeni prostor kripte koristili smo 

u vrijeme došašća i u božićno vrijeme za 
slavlje svetih misa, koje su se istovreme-
no slavile u crkvi i kripti, a sve iz razloga 
da što veći broj vjernika može sudjelovati 
na misnim slavljima. Mjere su još uvijek 
na snazi pa se prostor kripte ne može ko-
ristiti za neke veće manifestacije. Kriptu 
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 u povodu izrade elaborata i projekta za 
obnovu crkve stradale u potresu te korizmenog 
vremena u kojem se nalazimo razgovarali smo 
sa zaprešićkim dekanom i upraviteljem Župe sv. 
petra apostola preč. IvAnOm FRKOnJOm

trenutno koristi Zaprešićko kazalište bu-
dući zbog oštećenja ne mogu koristiti 
zgradu Pučkog otvorenog učilišta.
Vitalnost i duhovna angažiranost samih 
župljana prepoznaje se u mnogim 
župnim aktivnostima kao što su Župno 
pastoralno vijeće, Župno ekonomsko 
vijeće, Župni karitas, Župni mješoviti 
zbor sv. Cecilije, Zbor mladih, Dječji 
zbor Božje krijesnice, Molitvena zajed-
nica bl. Alojzija Stepinca, Molitveni 
vjenčići Kraljice obitelji, čitači, mini-
stranti. U Župi djeluje i molitvena 
zajednica za Hrvatsku. Nedavno je 
proslavila svoju obljetnicu. Možete li je 
pobliže predstaviti?

U župi djeluje Bratovština Marijanski 
zavjet za Domovinu koja je neprofitna 
udruga osnovana u Hrvatskoj od strane 
mladih i branitelja 2015. godine Zavjet-
nim hodočašćem koje prolazi svim mari-
janskim svetištima diljem Hrvatske s ci-
ljem osvješćivanja mladih na svetost do-
movine i važnost Domovinskog rata te sa 
željom da bratovština i njeni članovi bu-
du inicijatori promjena i stvaratelji novih 
zajedničkih vrijednosti u kršćanskom 
duhu. Bratovština u Zaprešiću djeluje od 
2018. godine, a članovi i simpatizeri oku-
pljaju se svakog četvrtka u 20:00 na Trgu 

Ivana Pavla II., moleći krunicu za hrvat-
ski narod te tako javno svjedoče svoju 
vjeru. 
Kakvo je stanje s prvopričesnicima i  
krizmanicima s obzirom na epidemio-
loške mjere, tj. hoće li se održati dodjela 
sakramenata?

Priprema prvopričesnika i krizmanika 
za podjelu sakramenata vrši se kroz re-
dovite župne kateheze koje se odvijaju 
sukladno propisanim mjerama. Predvi-
djeli smo datume za slavlja sakramenta 
prve pričesti i svete potvrde, no slavlje 
istih ovisi o mjerama koje će tada biti na 
snazi. 
U korizmenom smo vremenu. Koje 
poruke imate za vjernike Zaprešića?

Unatoč tome što i ovu Korizmu živimo 
u posebnim i teškim okolnostima pande-
mije i potresa, neka nam one ne budu za-
prekom da se u istinskoj radosti pripre-
mimo za proslavu Uskrsa, našeg najvećeg 
kršćanskog blagdana. Uskrsnuće Isusovo 
jamstvo je našega uskrsnuća, to je blag-
dan života koji nema završetka. Isus je 
svojim uskrsnućem pobijedio smrt i 
strah od smrti koji je u ovo doba pande-
mije  prisutan, i na taj način zapalio svje-
tlo nade u svakom čovjeku dobre volje. 
Ovo korizmeno vrijeme i blagdan Uskrsa 

nas poziva da budemo nositelji nade i da 
zajedno gradimo bolje društvo, utemelje-
no na vrijednostima koje je donio i svojim 
životom posvjedočio Isus Krist, jedini ot-
kupitelj čovjeka. Zato vam svima želim 
radostan Uskrs, pun mira i čvrstog uvje-
renja da patnja, zlo i smrt nemaju po-
sljednju riječ. Neka uskrsli Krist rastjera 
svaki strah i tjeskobu iz vaših života i ži-
vota vaših obitelji. Neka nas sve Uskrsli 
obasja svojim svjetlom kako bismo u ovo-
me svijetu, ranjenom mnogim nedaća-
ma, mogli biti pronositelji tog svjetla i 
radosne vijesti koja se najbolje očituje u 
otajstvu Krista raspetog i uskrslog, a to je 
da nas Bog nije ostavio, da smo mu vrijed-
ni i da nas neizmjerno ljubi.

obnova crkve i izgradnja boljeg društva

pandemija je privremeno zatvorila vrata crkve, a 
potom i ograničila broj vjernika na misama dok su 
zagrebački i petrinjski potres znatno oštetili 
crkvu sv. petra apostola, no sve to nije zapreka 
iskrenom načinu vjerničkog života.

Župa sv. petra apostola
Potpis ugovora za sufinanciranje 

sanacije oštećenja od potresa 
crkve sv. Petra apostola

Dvorana bl. Alojzija Stepinca



predstaVljanje knjige

makedoniji s ljubavlju
U Gradskoj knjižnici Ante Kovačića održana je promocija knjige Makedoniji s lju-

bavlju Judite Ray Hudaček. Nastavak je to projekta Lene Đapić predstavljanja pripadnika 
makedonske nacionalne manjine Zagrebačke županije koja u knjižnici ima i svoj posebni ku-
tak.

Predstavljeni su i Martinki, ukrasi načinjeni od upletenog crvenog i bijelog konca. Njih su 
izradila djeca koja polaze nastavu na makedonskom jeziku. Grad već niz godina podržava rad 
na projektu, a ovom prilikom čestitamo na objavljenoj knjizi.

ObOjili dan u ružičastO i pOslali pOruku nenasilja

učenici Zaprešića protiv 
vršnjačkoG nasilja

Škole su mjesto nulte tolerancije na nasilje i upravo se u njima 24. 
veljače posebno obilježio Dan ružičastih majica. Dan je to kojim se na 
simboličan način, nošenjem ružičastih majica, želi skrenuti pozor-
nost na problem vršnjačkog nasilja u školama.

Na tom se problemu radi tijekom cijele nastavne godine raznim radioni-
cama i aktivnostima, a samo obilježavanje je poteklo iz Kanade kada je je-
dan dječak u znak podrške majci oboljeloj od karcinoma dojke došao u školu 
obučen u ružičastu majicu zbog čega je doživio verbalno nasilje. No, kolege 
iz njegova razreda sljedećih su dana dolazili u ružičastim majicama u znak 
podrške njemu i kako bi ukazali na vršnjačko nasilje.

Osim odijevanja u ružičasto u osnovnim školama A. Augustinčića, Lj. Ga-
ja i Kupljenovo te SŠ „Ban Josip Jelačić“ na sam Dan ružičastih majica odr-
žane su brojne radionice i odaslane poruke nenasilja.  

kultura
20 pregled događanja 21

nOcturnO u nOViM dVOriMa

večer za ljubitelje glazbe
U organizaciji Pučkog otvorenog učilišta Zaprešić 

održan je koncert sopranistice Sandre Bagarić uz kla-
virsku pratnju Darka Domitrovića. Posjetitelji su mogli 
uživati u najboljim brojevima mjuzikala, opereta i evergree-
na pa je tako Vršilnica u Novim dvorima još jednom postala 
kulisa za kulturno događanje iz ciklusa Nocturno u Novim 
dvorima. 

Oduševljena je bila zaprešićka publika koja se zaželjela 
ovakvih vrhunskih glazbenih događanja, ali i sami izvođa-
či koju su jedva dočekali stati ponovno na pozornicu.

info+

Obilježen MeđunarOdni dan žena

inspirativne žene kao nadahnuće
8. ožujka poseban je dan za sve žene jer je to dan na koji su se od kraja 19. sto-

ljeća održavale demonstracije žena zbog neprimjerenih uvjeta rada. Tražile su 
kraće radno vrijeme, bolje plaće i pravo glasa.

Grad Zaprešić ove je godine čestitao Dan žena sa željom da žene nadahnu sve hrabre, 
snažne, mudre i drage žene grada s posebnim naglaskom na Jelicu Jug koja je sa samo 
13 godina 1903. uhićena na zaprešićkom kolodvoru zbog pokušaja skidanja mađarske 

zastave.
Gradonačelnik Željko Turk svim je zapo-

slenicama u ustanovama čiji je osnivač 
Grad Zaprešić darovao šalicu s porukom da 
„Žene stvaraju povijest“ te naglasio kako je 
to u znak poštovanja prema ženama te kako 
podržava svaku težnju za unaprjeđenjem 
položaja žena, a posebno za njihovo aktiv-
nije sudjelovanje u javnom i političkom ži-
votu. „Drago mi je što su na čelu zaprešić-
kih osnovnih škola, vrtića te Centra za mla-
dež grada Zaprešića kao i većine odjela u 
Gradu Zaprešiću na čelnim pozicijama 
upravo žene“, istaknuo je gradonačelnik.

VOlOntiranje članOVa udruge 
stepinčeVa Oaza Mira 

ispruŽena ruka  
svima u potreBi

Članovi Udruge Stepinčeva oaza mira po-
sjetili su distribucijski centar Caritasa Si-
sačke biskupije i tom prigodom donijeli vri-
jednu donaciju za potrebe stradalih u po-
tresu te se pridružili domaćim i ostalim 
volonterima iz cijele Hrvatske u sortiranju 
odjeće i obuće. Časna sestra Smilja Ćirko kao 
glavna koordinatorica zahvalila je članovima 
Udruge kao i svim župljanima Župe sv. Petra 
apostola iz Zaprešića koji su sudjelovali u ovoj 
akciji. U veslom i radnom ozračju imali su prili-
ku upoznati sisačkog biskupa Vladu Košića i 
gđu. Kolindu Grabar Kitarović. Stepinčeva oaza 
mira poziva sve koji mogu da odvoje malo svoga 
vremena i da u ovom korizmenom vremenu bu-
du ispružena ruka prema svima u potrebi. 

Na Dan ružičastih majica 
održane su brojne radionice 
i odaslane poruke nenasilja

MOnOgraFija VelikOM uMjetniku

beli i dalje okuPlja 
kulturnjake

Kulturne institucije Zaprešića udružile su se kako bi 
izradile monografiju Dragutinu Grgasu Belom, kiparu, 
slikaru i utemeljitelju likovne scene Zaprešića.

Ogranak Matice hrvatske u 
Zaprešiću, čiji je i bio predsjed-
nik, te Muzej Brdovec, Muzej 
Matija Skurjeni, Galerija Ra-
zvid, Gradska knjižnica Ante 
Kovačića, Foto kino video klub 
Zaprešić te Udruga likovnih 
stvaralaca Vladimir Maleković 
susreli su na dan njegova rođe-
nja (9. ožujka) kako bi započeli 
stvaranje monografije koju ovaj 
slikar i kipar i te kako zaslužuje. 

Za izbor radova i prikupljanje 
materijala zadužen je umjetnik 
i veliki Grgasov prijatelj Čedo 
Ostreš. On je u studenom posta-
vio i izložbu u prostorima 

Ogranka nazvanu Ad imo pectore posvećeno upravo Draguti-
nu Grgasu Belom. Tekst će sastaviti Stanko Špoljarić, a recen-
zenti su Ivica Šiško i Paula Bučar.
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info+ info+
potrebno je još malo 
potpisa za otvaranje 
ambulante obiteljske 
medicine u pojatnu

nOVe Mjere s ciljeM unaprjeđenja deMOgraFije

naknade za novorođenče
Gradsko vijeće je na svojoj 29. sjednici održanoj 12. ožujka ove godine usvojilo novu izmjenu 

Odluke u okviru koje se za ostvarivanje prava na subvenciju za novorođenče mijenja uvjet pri-
jave prebivališta roditelja – podnositelja zahtjeva u Gradu Zaprešiću sa sada propisane mini-
malno 2 godine neprekidno prije rođenja/posvojenja djeteta, na prijavljeno prebivalište u Za-
prešiću na dan rođenja/posvojenja djeteta i dalje neprekidno do dana izdavanja uvjerenja o 
prebivalištu. Odluka stupa na snagu i primjenjuje se od 1. travnja 2021. Zahtjev za ostvariva-
nje prava na jednokratnu subvenciju troškova za novorođeno dijete podnosi se korištenjem 
usluge e-Novorođenče u nadležnom matičnom uredu ili putem interneta (sustav e-Građani).

Mjesni odbor Pojatno pokrenuo je 
inicijativu za otvaranjem ambulan-
te obiteljske medicine u tom dijelu 
Zaprešića, temeljem koje je ordina-
cija obiteljske medicine dr. Davora 
Mlikotića predala zahtjev za otvaranje 
ambulante u Pojatnu, Matije Gupca 92 
(do stomatološke ambulante).

Kako doznajemo, još je stotinjak pot-
pisa potrebno za otvaranje ambulante, 
od ukupno minimalno 600 pacijenata 
koji bi se potpisom Izjave o izboru/
promjeni izabranog liječnika prebacili u 
novu ordinaciju.

Ako ste spremni podržati otvaranje 
nove ambulante i prebaciti se u novu 
ordinaciju, iz MO Pojatno mole sugra-
đane da osobno dođu ispuniti Izjavu 
i potpisati istu u ljekarnu u Pojatnu, 
M.Gupca 104. uz predočenje zdrav-
stvene iskaznice. 

Do trenutka otvaranja ordinacije sva 
prava ostvarujete kod dosadašnjeg iza-
branog liječnika.

Sva prava koja ste ostvarivali kod 
svog liječnika obiteljske medicine, 
moći će se ostvariti i u ordinaciji dr. 
Mlikotića kao i široki spektar dijagno-
stičke obrade poput UZV abdomena i 
štitnjače (vrata), HOLTER dijagnostika 
(HOLTER tlaka i EKG-a), EKG, spiro-
metrija, UZV urotrakta, UZV prostate 
te niz manjih dijagnostičkih i terapijskih 
zahvata (blokade infuzije...).

Fašnik u dV Maslačak

posjet vrtićancima
Već se tradicionalno na fašnik dru-

že gradonačelnik i vrtićanci DV Ma-
slačak koji ga posjete u gradskoj up-
ravi. Ove godine zbog epidemioloških 
razloga to nije bilo moguće, no, kako se 
tradicija ne bi prekinula, gradonačelnik 
je u dvorištu vrtića posjetio male maška-
re, a svi su vrtićanci Zaprešića darivani 
krafnama. Ovoga puta nisu ništa poseb-
no tražili od gradonačelnika već su ga da-
rivali slikovnicom o najvažnijim ustano-
vama grada.

zaprešićki trg zaljubljenih

ovog valentinova 
romantična šetnja 

Tijekom vikenda 13. i 14. veljače Grad Zaprešić je dio Trga 
Ivana Pavla II. pretvorio u Trg zaljubljenih. Postavljeno je 
atraktivno dvometarsko srce koje je brojnim posjetiteljima po-
služilo kao okvir za nastanak ljubavlju ispunjenih fotografija.

Za sam Dan zaljubljenih u Zaprešiću se kaže da je to dan kada 
se  „ftičeki ženiju“ pa su stoga glavni motiv zaljubljene ptičice. 
Inače, na taj se dan djecu slalo da bosa u obližnjem žbunju prona-
laze crvene čizmice. No, djeca su pronalazila kolače, slatkiše i vo-
će, a vraćala su se crvenih nogu pa su im odrasli govorili da su te 
„crvene čizmice“ darovi zime koja je još uvijek vladala.

Uz veliko srce, Trg zaljubljenih bio je okićen i osvijetljen te su 
brojni Zaprešićani u ovo vrijeme pandemije i zatvaranja, roman-
tične trenutke proveli u šetnji.

Na sam Dan zaljubljenih gradonačelnik Željko Turk članovima 
Udruge umirovljenika grada Zaprešića koji slave 50 godina braka 
dao je prigodne darove te čestitao. Nastavak je ovo na tradicio-
nalno događanje Lampionovo koje je Zaprešić pretvorilo u najro-
mantičniju destinaciju za Valentinovo. Suorganizator projekta 
„Prošetaj Trgom zaljubljenih“ je ZFM.

Školski obveznici su sva djeca koja 
do 1. travnja tekuće godine imaju na-
vršenih 6 godina.

Liječnički pregled obavljat će se u ispo-
stavama Zavoda za javno zdravstvo, dok 
će se utvrđivanje psihofizičkog stanja 
djeteta provoditi u osnovnoj školi kojoj 
dijete pripada prema upisnom području.

Informacije o rasporedu utvrđivanja 
psihofizičkog stanja djece dostupne su 
na web-stranici Zagrebačke županije, na 
oglasnim pločama odgojno-obrazovnih i 
zdravstvenih ustanova.

Roditelj djeteta koje ne može pristupi-
ti utvrđivanju psihofizičkog stanja u raz-
doblju koje je utvrđeno rasporedom pre-
gleda dužan je o tome obavijestiti Struč-
no povjerenstvo škole kojoj dijete 
pripada prema upisnom području, a ono 
će utvrditi drugo odgovarajuće vrijeme.

Na liječnički pregled potrebno je doni-
jeti zdravstvenu iskaznicu djeteta, iska-
znicu cijepljenja, zubnu putovnicu (izda-
je djetetov stomatolog), medicinsku do-
kumentaciju ako je dijete ima (povijesti 
bolesti, otpusna pisma i sl.) te ispunjen 
upitnik za roditelje. 

Na pregled u školi potrebno je donijeti 
OIB djeteta.

Za dijete koje će do kraja tekuće godine 
navršiti šest godina, a nije školski obve-
znik, roditelj može najkasnije do 31. 
ožujka tekuće godine podnijeti zahtjev 
Upravnom odjelu za odgoj i obrazovanje 
u ispostavi prema mjestu stanovanja za 

uvrštavanje djeteta na popis školskih ob-
veznika. Svom zahtjevu roditelj je dužan 
priložiti: rodni list i uvjerenje o prebiva-
lištu za dijete te mišljenje stručnog tima 
predškolske ustanove o psihofizičkom 
stanju djeteta. Za prijevremeni upis u pr-
vi razred za dijete se obavezno provodi 
psihološko testiranje.

Stručno povjerenstvo škole za upis u 
prvi razred osnovne škole donosi svoje 
mišljenje na temelju neposrednog pre-
gleda djeteta, razgovora s roditeljem, po-
jedinačnih mišljenja članova Stručnog 
povjerenstva, dostavljene dokumentaci-
ja iz predškolske ustanove i dokumenta-
cije drugih ustanova ako je dijete bilo 
obuhvaćeno procjenom, zdravstvenim, 
rehabilitacijskim ili drugim postupkom.

Povjerenstvo za upis djece u prvi ra-
zred školske godine 2021./2022. u OŠ 
Ljudevita Gaja radit će od 7. travnja do 5. 
svibnja 2021. godine, u OŠ Antuna Augu-
stinčića od 22. do  26. ožujka, a u OŠ Ku-
pljenovo od 15. do 19. ožujka 2021.

Prilikom pregleda škola i roditelji tre-
baju se pridržavati sljedećih epidemio-
loških mjera:

• održavati fizičku udaljenost (najma-
nje 1,5 m)

• pojačati higijenu ruku (dezinfekcija 
ruku kod ulaska i izlaska u ustanovu)

• odgoditi dolazak (djece i roditelja) s 
povišenom tjelesnom temperaturom i/
ili respiratornim smetnjama te osoba sa 
sumnjom na zarazu COVID-19.

uPisi djece u Prvi 
razred osnovne škole



Drage sugrađanke i sugrađani,

Uskrs kao blagdan nade, 
pobjede života, ljubavi i dobra, 
podsjeća nas da tek u davanju 

i dijeljenju s bližnjima 
nalazimo istinsku sreću, pravi 

smisao i prave vrijednosti.
S tim mislima, želim da  
najveći kršćanski blagdan  

provedete u miru i blagostanju.

 Sretan i blagoslovljen Uskrs!
 Vaš gradonačelnik  
   Željko Turk


